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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 9. november 2012
stillet følgende spørgsmål nr. 94 (Alm. del) til ministeren for sundhed og fore-
byggelse, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie 
Løhde (V).

Spørgsmål nr. 94:
’’ Hvordan vil ministeren konkret sikre, at de nye besparelser i Sundhedssty-
relsen tilrettelægges, så de ikke går ud over kerneydelserne på lægemiddel-
området? ”

Svar:
De nye besparelser i Sundhedsstyrelsen skal ses i lyset af, at der på gebyrom-
rådet i henhold til gældende regler skal tilstræbes balance mellem omkostnin-
ger og indtægter over en 4-års periode. 

Jeg går ud fra, at Sundhedsstyrelsens direktion tilrettelægger besparelserne 
på en sådan måde, at Sundhedsstyrelsen fortsat kan varetage kerneydelserne 
på lægemiddelområdet.

Der henvises i øvrigt til besvarelsen af spørgsmål 93. 

Med venlig hilsen

Astrid Krag      /      Kis Thuesen
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